
 

 

 
 

شركة مجموعة شركة الخطوط السعودية للتموين عن عقدها مع   إعلان

 الهناء التجارية 

توريد لوذلك  يةشركة مجموعة الهناء التجارعقدها مع إبرام تعلن شركة الخطوط السعودية للتموين عن 

 خمسونو ةوبقيمة عقدية تقديرية تقارب مئسنوات،  مس، لمدة عقدية تقدر بخالمجمدة والأطعمة الوجبات

 علىهذا العقد بشكل إيجابي  ؤثر، وتتوقع الشركة أن يريال سعودي( 150,000,000مليون ريال سعودي )

يساهم في إستدامة أعمال الشركة وزيادة سمما م، 2022ائجها المالية اعتباراً من الربع الرابع من عام نت

 .دخلهاتدفقاتها النقدية وتعزيز أعمالها وتنوع مصادر 

 

Saudi Airlines Catering Co. announces its contract with Al Hana Trading 

Group Company 

Saudi Airlines Catering Company (SACC) announces its contract with Al Hana Trading 

Group Company for the purpose of supplying frozen meals to be provided to hospitals of 

the Ministry of Health in Qassim, Najran and Jizan, with a contract term of 5 years. The 

estimated provisional value for the contract during the term is one hundred fifty million Saudi 

Riyals (SR.150,000,000).  

SACC expects a positive contribution to be shown in its accounts by the fourth quarter of 

2022, which will boost the business sustainability by increasing the company's cash flow and 

by enhancing the company's business. 

 
 

 


